
Enkel fråga 

 

Region Gävleborg har inte någon postcovid-mottagning ej heller någon mottagning för dem som har 

biverkningar av covidvaccin.  

Vart skall dessa patienter vända sig för att få hjälp? 

Varför finns ingen specifik mottagning för dessa patienter i Region Gävleborg? 
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